
Podsumowanie pracy Zarządu PZLA w roku 2024 

Wybrany podczas Krajowego Zjazdu Delegatów we wrześniu 2021 na trzyletnią kadencję 
Zarząd Polskiego Związku Lekkiej Atletyki pracował w składzie:  

Henryk Olszewski Prezes 
Sebastian Chmara 
Tomasz Majewski 
Urszula Jaros 
Tadeusz Osik 
Lech Leszczyński 
Zbigniew Polakowski – zmarł 4 października 2024.  

Członkowie zarządu przez cały rok realizowali zadania zgodnie z powierzonymi im na 
początku kadencji kompetencjami oraz zakresami obowiązków. Wiele głosowań  
dot. bieżącej działalności Związku odbyło się w formie on-line. W mijającym roku odbyło 
się 6 posiedzeń zarządu: 

16 stycznia Warszawa 
18 lutego Toruń 
12 marca Warszawa 
23 maja Warszawa 
22 września Białystok 
15 listopada Warszawa 

Wyciągi z protokołów z posiedzeń w roku 2024 

Warszawa, 16 stycznia 

Podczas pierwszego spotkania w nowym roku zarząd zajmował się m.in. kwestią wyboru 
partnera technicznego dla Związku na kolejne lata, omawiano tematy związane  
z budżetem na rok 2024 oraz poruszono kwestie związane ze stanem finansów PZLA.  

Toruń, 18 lutego 

Wyjazdowe spotkanie Zarządu odbyło się w Toruniu podczas lekkoatletycznych halowych 
mistrzostw Polski. Zarząd zapoznał się z działaniami medialnymi zrealizowanymi w roku 
2023, zajął się omówieniem oraz zatwierdzeniem planowanego składu reprezentacji 
Polski na halowe mistrzostwa świata w Glasgow. Prezes PZLA wskazał datę 15 czerwca 
jako dzień organizacji zjazdu sprawozdawczego – Zarząd zaaprobował propozycję. Zarząd 
zatwierdził także pakiet regulaminów imprez mistrzowskich, zapoznał się z problemami 
dot. organizacji mistrzostw Polski juniorów oraz omówił zagadnienia związane  
z safeguardingiem i RODO. 

Warszawa, 12 marca 

Podczas spotkania Zarząd zajął się oceną startu reprezentacji w halowych mistrzostwa 
świata w Glasgow, dokonano też analizy występu kadry podczas pucharu Europy  
w rzutach. Podjęto decyzję o przyznaniu organizacji mistrzostw Polski w biegach ulicznych 



oraz chodzie sportowym oraz zatwierdzono zasady kwalifikacji do imprez w biegach 
długodystansowych.  

Warszawa, 23 maja 

Przedstawiono podsumowanie startów w drużynowych mistrzostwach świata w chodzie 
sportowym oraz podczas zawodów sztafet na Bahamach. Dział Szkolenia przedstawił 
Zarządowi wstępny projekt składu reprezentacji Polski na czerwcowe mistrzostwa Europy 
w Rzymie. Zajęto się tematami związanymi z pracą biura, a dyrektor administracyjny 
zaprezentował raport dotyczący trwającej inspekcji Najwyżej Izby Kontroli.  

Białystok, 22 września 

Zarząd podczas posiedzenia zorganizowanego w trakcie mistrzostw Polski młodzików 
omówił sytuację startową na Igrzyskach XXXIII Olimpiady. Dodatkowo dokonano analizy 
występu reprezentacji Polski na mistrzostwach świata juniorów. Zarząd zapoznał się  
z wnioskami po kontroli przeprowadzanej przez Najwyższą Izbę Kontroli. Wiceprezes 
Chmara przedstawił stan przygotowań do Gali Złote Kolce oraz poinformował  
o negocjacjach związanych z organizacją memoriału Kusocińskiego w sezonie 2025.  

Warszawa, 15 listopada 

Zarząd zapoznał się z działaniami prowadzonymi w sferze IT. Omówiono proponowaną 
zmianę w strukturach organizacji biura. Sekretarz generalny omówił stan przygotowań do 
Krajowego Zjazdu Delegatów. Potwierdzono propozycje Komisji Wyróżnień i Dyscypliny do 
odznaczenia honorowego.  


